
Verslag van de bestuursvergadering 82 van de VGG op 12 februari 2025 

Deelnemers: Sonja Bok, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink, Harry Spruijt. 

Opening 

Harry opent de vergadering. Vanwege de drukte in het gebouw van De Goudse door de vandaag te 
houden herdenkingsbijeenkomst ter nagedachtenis aan de heer Ad Bouwmeester is de locatie voor 
onze vergadering verplaatst. Harry en Han zullen vanmiddag bij de bijeenkomst namens de VGG 
aanwezig zijn. Sonja heeft voor een rouwboeket gezorgd. 

Verslag van de bestuursvergadering 81 (13 november 2025) 

Akkoord 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda was een lijst gevoegd met binnengekomen mededelingen over de periode 6 november 
2024 tot en met 3 februari 2025. Hier zijn verder geen vragen over. 

Convenant met De Goudse 

Direct voorafgaand aan de bestuursvergadering heeft een bespreking met Mauritia Moor en Robbert 
Prins van De Goudse plaatsgevonden. Voor de VGG waren hierbij Han, Harry en Jan Jaap aanwezig. 
Aanleiding voor het overleg is het  besluit van De Goudse om het convenant tussen De Goudse en 
onze vereniging op te zeggen. Dit convenant is opgemaakt bij de oprichting van onze vereniging en 
regelt onder meer de financiën en middelen die De Goudse beschikbaar stelt om de doelstellingen 
van de VGG  te kunnen verwezenlijken. In het convenant is onze belangrijkste doelstelling, zoals ook 
verwoord in onze statuten, namelijk het behartigen van de belangen van onze leden, opgenomen. 
Volgens De Goudse is de grondslag voor deze belangenbehartiging destijds vooral opgenomen 
vanwege het bestaan van het Pensioenfonds van De Goudse. De Goudse acht deze 
belangenbehartiging niet meer opportuun omdat het Pensioenfonds niet meer bestaat. Wij menen dat 
belangenbehartiging een kerntaak van ons moet blijven, mede omdat het ook breder dan alleen 
pensioenen gezien moet worden. De Goudse heeft ons de afgelopen periode de tekst gestuurd voor 
een convenant dat per september 2025 in werking zal treden ter vervanging van het oude convenant. 
Op 15 januari 2025 heeft ons bestuur in een ingelaste vergadering het voorstel van De Goudse 
besproken. Op diverse punten kunnen wij niet akkoord gaan met het voorstel van De Goudse. De 
Goudse heeft vervolgens gevraagd om een nadere toelichting van onze zijde. Dit heeft geleid tot een 
stuk onder de titel “Input voor een nadere bespreking bij De Goudse”. Daarnaast hebben wij De 
Goudse een overzicht verstrekt van de jaarlijkse te maken kosten. In het gesprek met De Goudse 
vanmorgen zijn alle punten aan de orde geweest. De Goudse deelt mee grotendeels akkoord te zijn 
met de wensen van de VGG en zal nog vandaag  de tekst van het convenant aanpassen zodat wij dit 
vanmiddag in onze bestuursvergadering kunnen bespreken. 
De belangrijkste punten op een rijtje: 

In de overwegingen van het convenant staat niet meer de doelstelling van de VGG om de belangen 
van de leden te behartigen maar is De Goudse akkoord dat wij op basis van onze statuten dit wel 
doen.  

De Goudse blijft ons ondersteunen met communicatie-werkzaamheden ten behoeve van de website e/
o het mailprogramma. 

De Goudse zal de VGG informeren over relevante zaken binnen De Goudse die van belang zijn voor 
onze leden. 

Het jaarlijkse uitje blijft een reisje dat De Goudse de gepensioneerden aanbiedt en dat alleen om 
praktische redenen door de VGG wordt georganiseerd. De Goudse koppelt hier een budget aan.  



Op ons verzoek verschuift de ingangsdatum naar 1 januari 2026. De opzegtermijn gaat op ons 
verzoek van drie naar zes maanden. 

De Goudse stelt jaarlijks een budget ter beschikking van 15 euro per lid om de activiteiten va de VGG 
te ondersteunen. 

Vervolgens bespreken wij de uitkomst van bovengenoemd overleg. Op de meeste punten is nu 
overeenstemming met De Goudse. Wel komen enige praktische en financiële zaken aan bod. Jan 
Jaap wil graag dat het budget per lid vooraf betaald wordt aan de hand van een peildatum, dit met 
mogelijkheid tot naverrekening. Dit gaat spelen in 2026. Ook denken wij dat het budget voor onze 
jaarlijkse uitgaven te krap is, zou na berekening 25 euro per lid moeten zijn. Moet er een splitsing 
komen in het bedrag tussen een deel bestemd voor onze vaste lasten en een deel activiteiten voor 
leden? Er is nog enig verschil van inzicht bij ons over de verdere aanpak en voortgang hierover. Harry 
zal het voortouw opnemen voor een reactie richting De Goudse. Voordat we dit verzenden wordt 
iedereen betrokken. 

Solidariteitsfonds 

Betreft compensatie voor de gepensioneerden die een pensioenuitkering ontvangen zonder jaarlijkse 
indexering. Waardebon wordt ook in 2025 (na de gehouden ledenvergadering) gezonden.  

Voorbereiding algemene ledenvergadering te houden op 30 april in de Flamingo’s, zaal open 13.00 
uur, aanvang vergadering 13.30 uur. Lezing 14.30 uur, borrel 16.00 uur. 

Harry leidt ons door de volgende gemaakte jaarverslagen:  

Verslag ledenvergadering 2024 
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Deze zijn akkoord. 

Wout is aftredend en stelt zich weer beschikbaar. 

Inzake de begroting ontstaat nog enige discussie over de juiste vermelding van (de voorschotten) van 
de bloemetjesrekening. Wout geeft een nadere toelichting. Jan Jaap zal de stukken aanpassen. 
Verder akkoord. 

De leden van de kascontrolecommissie zijn Jan Mesenig en Adri van Velzen, Ton Hogendoorn is 
reserve. Jan Jaap zal ze t.z.t. benaderen voor de jaarlijkse controle. Adri is aftredend. 

Al een langere tijd hebben wij aan de leden geen vrijwillige bijdrage gevraagd. Gezien de te 
verwachten krapte in de te ontvangen bijdragen van De Goudse, willen wij de leden voorstellen per 
2026 weer over te gaan tot het verzoeken van een vrijwillige bijdrage. 

Na de ledenvergadering is er een lezing verzorgd door Hans Burger. Harry zal Hans daar nu definitief 
over benaderen. 

Waar mogelijk zullen we tijdens de ledenvergadering gebruik maken van sheets. 



Uitje 2025 

De afgelopen periode hebben we via Wout uitgebreide info ontvangen over de diverse mogelijkheden 
voor het uitje 2025. Er is een voorkeur voor een uitje uitgesproken. Het kan zijn dat er een maximum 
gesteld wordt aan het aantal deelnemers in verband met de capaciteit van de bussen (boten). Het kan 
zijn dat een aantal deelnemers gevraagd wordt in Gouda op te stappen e/o de bus uit Gouda via 
Reeuwijk te laten rijden. Wout zal de offerte aan De Goudse voorleggen voor akkoord. 

Rondvraag 

Sonja merkt op dat de prijzen van boeketten behoorlijk zijn gestegen.  


